

Terms & Conditions

Korean Air

Discount: 10% on selected fares.

Booking Period: 19th May - 10th August 2025.

Stay Date: 19th May 2025 - 10 May 2026.

- The special fare is valid from Dubai to Korea & Japan. (One-way/Round Trip)
- The fare is valid from 25 April 2025 - 10 June 2025 and valid for travel dates from 26 April 2025 - 31 December 2025
- The fare is valid for the following cabin class: Economy Class on selected Booking classes (except Y, B & M Class)
- If the itinerary includes multiple sectors or other airlines operating flights, discounts may be limited.
- Fare is subject to availability and changes due to fluctuations in currency and taxes.
- Discount applies to base fares only and excludes taxes/fees/surcharges.
- Fare rules such as minimum and maximum stay, advance purchase conditions, reissue penalty, etc may apply by the applicable fares.
- Ticket refund is per applicable fare rules, refund penalty and/or service fee may apply.
- Difference in fare/taxes resulting from change in travel dates will still be charged or refunded accordingly.
- Discounts may be recalled if there are any changes made to the ticket.
- Tickets are non-transferable.
- Not valid in conjunction with other promotions, vouchers and/or discounts, unless otherwise specified.
- Displayed fares are not guaranteed until the purchase has been made and subject to change without prior notice.
- Passengers may be asked to present the actual credit card used for the purchase for verification purposes during check-in.
- Refer to "Purchase Conditions" for other terms & conditions.
- Korean Air reserves the rights to change or terminate this promotion without any prior notice.

DRIVUS

10% off on all rentals.

1st of May 2025 to 1st of May 2026.

- Eligibility: Offer valid for Citibank credit & debit card holders only.
- The discount applies only when a Citibank credit or debit card is used for the booking and payment.
- Discount Validity: The discount is applicable on the base rental price and excludes taxes, insurance, security deposit, fuel, tolls, additional drivers, GPS, and other extras.
- Booking and Payment: To avail the discount, customers can book through WhatsApp (+971 4 8788 997) or email sales@drivus.ae
- Full payment must be made using a Citibank credit or debit card at the time of booking and payment.
- Cancellations: Standard cancellation policies apply.
- Non-combinable: This offer cannot be combined with any other discounts, promotions, corporate rates, or special offers.
- Limitations: The discount is non-transferable and cannot be redeemed for cash.
- Offer valid at DRIVUS locations in UAE and other franchise countries as listed on the website.
- General Conditions: Standard rental terms and conditions apply.

Rayna Tourism

Up to 40% Off on top activities, hotel staycations, events & concerts, global visa services, seacation deals and many more across GCC and internationally, use code CITI40.

Offer expires: October 31, 2026.

- Offer is valid upon payment on Citibank Credit cards and Debit Cards.
- Offer is not valid in conjunction with any promotion .
- Discount is valid during public holidays.
- For booking log onto Link: <https://corporate.raynatours.com/> and apply promocode: CITI40.
- For any assistance, please Call / WhatsApp :+971 4 208 7511, or Email : boxoffice@raynatours.com.

Airalo

20% discount on all eSIM purchases at Airalo app or website, use code CITI.

Offer valid from April 15 to May 14, 2025.

- Offer is valid upon payment on Citibank Credit or Debit Cards.
- Please apply the code: CITI at the checkout to avail the discount.
- Offer is not valid in conjunction with any promotion.
- The maximum discount value is \$50.
- For any enquirers, please contact support@airalo.com.
- The discount can be avail via the Airalo app and www.airalo.com website.
- The app/website allows you to purchase an eSIM upon reaching your destination outside the UAE.

Make My Trip

Get flat 10% discount on flights and hotels using MakeMyTrip UAE app and mobile site.

Offer expires : June 30, 2025.

Terms and Conditions:

- Offer is valid upon payment of a Citi Credit Card or Debit Card.
- Offer is not valid in conjunction with any other on-going promotion.
- Offer can only be availed through MMT UAE Mobile App & Mobile site.

Hotels Offer:

- Instant Discount of Flat 10% up to AED 200 & 10% cashback in MMT wallet up to AED 200.
- Offer can be availed only by directly using MMT UAE Mobile App & Mobile site.
- Offer can be availed by new as well as existing users.
- Minimum transaction value AED 300.
- Can be used once per user per quarter.
- Wallet validity will be 60 days.
- Offer valid on select Hotels.

Flights Offer:

- Instant Discount of Flat 10% up to AED 50 & 10% cashback in MMT wallet upto AED 50.
- Offer can be availed only by directly using MMT UAE Mobile App & Mobile site.
- Offer can be availed by new as well as existing users.
- No Min transaction value.
- Can be used once per user per quarter.
- Wallet validity will be 60 days.

Klook.com

Get up to AED 100 discount in any bookings at Klook.com website or app. Use code CITIUA100 for new users and code CITIUA25 for existing users.

Offer expires: December 31, 2025.

Terms and Conditions:

- Offer is valid upon payment of a Citibank Credit or Debit Card.
- Offer is valid on minimum purchase of AED 500 for new users, use code CITIUA100 and for existing users, use code CITIUA25.
- Offer is not valid in conjunction with any other on-going promotion.
- Offer can only be availed through Klook.com web or Mobile App.

الشروط والأحكام

الخطوط الجوية الكورية

الخصم: 10% على أسعار محددة

فترة الحجز: 19 مايو – 10 أغسطس 2025

فترة السفر: 19 مايو 2025 – 10 مايو 2026

- السعر الخاص صالح من دبي إلى كوريا واليابان (ذهاب فقط / ذهاب وعودة)
- السعر صالح من 25 أبريل 2025 حتى 10 يونيو 2025 وفترة السفر من 26 أبريل 2025 حتى 31 ديسمبر 2025.
- السعر يشمل الدرجة السياحية لفئات حجز محددة (باستثناء الفئات M، Y، B)
- في حال كانت الرحلة تشمل قطاعات متعددة أو خطوط طيران مختلفة، قد يكون الخصم محدودًا.
- السعر خاضع للتوافر والتغيير بناءً على تقلبات العملة والضرائب.
- الخصم يشمل السعر الأساسي فقط ولا يشمل الضرائب / الرسوم / الإضافات.
- تطبيق شروط الأسعار مثل الحد الأدنى والأقصى للإقامة، شروط الحجز المسبق، رسوم التغيير، وغيرها.
- يتم استرداد التذاكر حسب قواعد الأسعار المعمول بها وقد تُفرض رسوم خدمة / استرداد.
- أي فرق في السعر / الضرائب ناتج عن تغيير تواريخ السفر سيتم تحصيله أو استرداده.
- قد يتم سحب الخصم في حال إجراء أي تغيير على التذكرة.
- التذاكر غير قابلة للتحويل.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أو قسائم أو خصومات أخرى.
- الأسعار المعروضة غير مضمونة حتى إتمام عملية الشراء وقابلة للتغيير دون إشعار مسبق.
- قد يُطلب من المسافرين إبراز بطاقة الائتمان المستخدمة عند الحجز لأغراض التحقق عند تسجيل الوصول.
- يرجى الرجوع إلى "شروط الشراء" للاطلاع على المزيد من الشروط.
- تحتفظ الخطوط الجوية الكورية بحق تعديل أو إنهاء هذا العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.

DRIVUS

10% على جميع الحجوزات

من 1 مايو 2025 إلى 1 مايو 2026

- الأهلية: العرض متاح لحاملي بطاقات الائتمان والخصم من سيتي بنك فقط.
- الخصم يُطبق فقط عند الحجز والدفع باستخدام بطاقات الائتمان والخصم من سيتي.
- صلاحية الخصم: الخصم يشمل السعر الأساسي للإيجار ولا يشمل الضرائب، التأمين، التأمينات المستردة، الوقود، الرسوم، السائقيين الإضافيين، نظام الملاحة وغيرها من الإضافات.
- الحجز والدفع: يمكن الحجز عبر واتساب (+971 4 8788 997) أو البريد الإلكتروني sales@drivus.ae
- يجب إتمام الدفع الكامل باستخدام بطاقة سيتي بنك عند الحجز.
- الإلغاء: تطبق سياسة الإلغاء العادية.
- سياسة عدم الجمع: لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أو أسعار شركات أو عروض خاصة أخرى.
- القيود: الخصم غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله نقدًا.
- العرض ساري في فروع DRIVUS داخل الإمارات والدول الأخرى المشار إليها في الموقع الإلكتروني.
- الشروط والأحكام العامة: تطبق الشروط والأحكام العامة للإيجار.

Rayna Tourism

حتى 40% على الأنشطة، الإقامة الفندقية، الفعاليات والحفلات، خدمات التأشيرات العالمية، عروض السفر البحري وغيرها داخل دول الخليج وخارجها باستخدام الرمز الترويجي CITI40. تاريخ انتهاء العرض: 31 أكتوبر 2026.

- العرض ساري عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان أو الخصم من سيتي بنك.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أخرى.
- الخصم ساري خلال العطلات الرسمية.
- للحجز: <https://corporate.raynatours.com> واستخدام الرمز الترويجي CITI40.
- للمساعدة: +971 4 208 7511 أو boxoffice@raynatours.com

Airalo

خصم 20% على جميع مشتريات eSIM من تطبيق Airalo أو الموقع الإلكتروني باستخدام الرمز CITI من 15 أبريل إلى 14 مايو 2025.

- العرض ساري عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان أو الخصم من سيتي بنك.
- يجب إدخال الرمز CITI عند إتمام الدفع للاستفادة من الخصم.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أخرى.
- الحد الأقصى لقيمة الخصم: 50 دولاراً أمريكياً.
- للاستفسارات: support@airalo.com
- يمكن الاستفادة من الخصم عبر التطبيق أو الموقع الإلكتروني airalo.com
- التطبيق/الموقع يتيح شراء eSIM عند الوصول إلى وجهتك خارج الإمارات

Make My Trip

خصم 10% على الرحلات والفنادق باستخدام تطبيق وموقع MakeMyTrip الإمارات على الهاتف المتحرك. تاريخ انتهاء العرض: 30 يونيو 2025.

الشروط والأحكام:

- العرض ساري عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان أو الخصم من سيتي بنك.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أخرى.
- العرض متاح فقط عبر تطبيق وموقع MakeMyTrip الإمارات على الهاتف المتحرك.

عرض الفنادق:

- خصم فوري بنسبة 10% حتى 200 درهم إماراتي + 10% استرداد نقدي في محفظة MMT حتى 200 درهم إماراتي.
- يمكن الاستفادة من العرض فقط من خلال تطبيق MakeMyTrip الإمارات على الجوال.
- متاح للمستخدمين الجدد والحاليين.
- الحد الأدنى للمعاملة: 300 درهم.
- يمكن استخدام العرض مرة واحدة لكل مستخدم في كل ربع سنة.
- صلاحية الاسترداد النقدي: 60 يوماً.
- العرض ساري على فنادق مختارة فقط.

عرض الرحلات:

- خصم فوري بنسبة 10% حتى 50 درهم إماراتي + 10% استرداد نقدي في محفظة MMT حتى 50 درهم إماراتي.
- يمكن الاستفادة من العرض فقط عبر الموقع الإلكتروني للجوال الخاص بـ MakeMyTrip الإمارات.
- العرض متاح للمستخدمين الجدد والحاليين.
- لا يوجد حد أدنى للمعاملة.
- يمكن استخدام العرض مرة واحدة لكل مستخدم في كل ربع سنة.
- صلاحية الاسترداد النقدي: 60 يوماً.

احصل على خصم حتى 100 درهم إماراتي على أي حجز عبر الموقع أو التطبيق باستخدام الرمز: CITIUAЕ100 للمستخدمين الجدد وCITIUAЕ25 للمستخدمين الحاليين.
تاريخ انتهاء العرض: 31 ديسمبر 2025.

الشروط والأحكام:

- العرض ساري عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان أو الخصم من سيتي بنك.
- يسري العرض عند شراء بقيمة 500 درهم إماراتي كحد أدنى للمستخدمين الجدد باستخدام الرمز CITIUAЕ100، وللمستخدمين الحاليين باستخدام الرمز CITIUAЕ25.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض ترويجية أخرى.
- العرض متاح فقط عبر موقع أو تطبيق Klook.